

Imported by / Importée par: **Douglas Laboratories Canada** • Richmond Hill, ON L4C 0L8  
License holder/ Titulaire de licence: **Douglas Laboratories**  
Pittsburgh, PA 15205 • [www.douglaslabs.ca](http://www.douglaslabs.ca)

**Suggested Usage:** Take 1-2 tablets daily with meals, or as directed by your healthcare practitioner. For prolonged use, consult a healthcare practitioner.

**Usage Suggéré:** Prendre 1-2 comprimés par jour avec repas, ou selon l'avis d'un professionnel de la santé.

**Warnings:** Consult a healthcare practitioner if symptoms persist or worsen. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are pregnant, breastfeeding, if you are taking blood pressure medication, if you have gastrointestinal lesions/ulcers, are taking anticoagulant agents, anti-inflammatory agents, antibiotics or other enzyme products or are having surgery, if you have an allergy to latex or latex-related fruits, or if are taking any prescription medications. Hypersensitivity/allergy, nausea, vomiting, and diarrhea have been known to occur, in which case, discontinue use. People sensitive to nicotinic acid may experience flushing of the skin that is generally mild and transient.

If seal around cap is broken, do not use. For optimal storage conditions, store in a tightly closed, light-resistant container in a cool, dry place. /

**Avvertissements :** Consultez un professionnel de la santé si les symptômes persistent ou s'aggravent. Consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou que vous allaitez, si vous prenez des médicaments contre la haute pression, si vous avez des ulcères ou des lésions gastrointestinales, si vous prenez des anticoagulants, des anti-inflammatoires, des antibiotiques ou d'autres produits à base d'enzymes, si vous allez subir une intervention chirurgicale, si vous êtes allergique au latex ou aux fruits ou si vous prenez des médicaments délivrés sur ordonnance. Il se peut que ce produit cause une hypersensibilité ou une allergie, des nausées, des vomissements et de la diarrhée, auquel cas vous devez arrêter de le prendre. Les personnes sensibles à l'acide nicotinique peuvent ressentir des bouffées congestives; en général, cet effet est bénin et transitoire.

81158-60HYC • 2009299



# Lipotrol

Helps the body to metabolize carbohydrates, fats and protein.  
Aide l'organisme à métaboliser les glucides, les lipides et les protéines.

NPN 80037591

 **DOUGLAS**  
LABORATORIES®

60 Tablets  
Comprimés

## Each Tablet Contains/Chaque Comprimé Contient:

Niacin/Niacine (Inositol Hexaniacinate).....	169 mg
Free Plant Sterols/Stérols végétaux libres (Phytosterols-Soybean).....	75 mg
Guar Gum/Gomme de Guar.....	25 mg
Lecithin/Lécithine (soya/soja) providing/fournit:.....	225 mg
Chondroitin Sulfate/Sulfate de Chondroïtine (Bovine cartilage/cartilage de vache).....	87.5 mg
Choline/Choline (from 75 mg Bitartrate/Citrate Complex/ de 75 mg Complexe de Bitartrate/Citrate).....	34 mg
Inositol/Inositol.....	37.5 mg
Bromelain/Bromelaïne ( <i>Ananas comosus</i> -stem; 4350000FCC PU).....	0.25 mg
Papain/Papaine ( <i>Carica papaya</i> -fruit-227500 FCC PU).....	25 mg
Bioflavonoids/Bioflavonoïdes (Citrus limon).....	25 mg
Rutin/Rutine ( <i>Styphnolobium japonicum</i> -flower bud).....	2.5 mg
<i>Crataegus monogyna</i> , Hawthorne Berry/Aubépine (fruit/fruit).....	25 mg
<i>Zingiber officinalis</i> , Ginger/Zingembre (rhizome/rhizome).....	25 mg
<i>Medicago sativa</i> , Alfalfa/Luzerne (entire plant/la plante entière).....	25 mg
<i>Allium sativum</i> , Garlic/Ail (bulb/bulbe).....	5 mg
Ubiquinone/Coenzyme Q-10/Coenzyme Q-10.....	0.01 mg
<i>Ginkgo biloba</i> , Ginkgo biloba/Ginkgo biloba (leaf/feuille).....	0.01 mg
<i>Capsicum frutescens</i> , Cayenne/Cayenne (fruit/fruit).....	0.01 mg
Trypsin/Trypsine ( <i>Sus scrofa</i> -pancreas; 0.75 USP units).....	0.01 mg
L-Carnitine/L-carnitine.....	0.01 mg
Taurine/Taurine.....	0.01 mg

Non-medicinal ingredients: Cellulose, magnesium stearate and silica.  
Ingrédients non-médicinaux: Cellulose, stéarate magnésium et silice.

This product does not contain yeast, wheat gluten, milk/dairy, corn, sodium, sugar, starch, artificial colouring, preservatives or flavouring. / Ne contient aucun levure, gluten de blé, produits laitiers, maïs, sodium, sucre, amidon, colorants artificiels, agents de conservation ou arômes artificiels.